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§ 1 - 16 
 

    

Anna Christensen, Johanna Larsson, Malin Elfversson och Gunnel 

Johansson deltog i det digitala mötet. Kassören Carl Persson deltog inte. 
 

Närvarande 

 

Ordföranden Anna öppnade mötet.  
 

§ 1 

Mötet öppnas 

 

 

Styrelsen beslöt att     

Godkänna föreslagen dagordning. 
 

§ 2 

Dagordning 

 

 

Styrelsen beslöt att     

Anna skriver ett referat från mötet. 
 

 

§ 3 

Val av referent 

 

 

Anna föredrog delar av DS-protokollet 3/11, för att följa upp tidigare 

beslut. Rapporter och fortsatt behandling av frågor redovisas nedan. 

 

§ 4 

Föregående protokoll 

 

 

Rapporter 
 

eBas 

Gunnel rapporterade att hon har kontaktat de fem scoutkårer som haft 

medlemmar som i eBas klassats med ”Ej aktivt medlemsskap”.  

Tre av kårerna har, i samarbete med Gunnel, nu åtgärdat de felaktiga 

personposterna, så att alla kan få de meddelanden som sänds ut via eBas. 

Övriga kårer har troligen medvetet markerat vissa medlemmar som ”Ej 

aktiva” och dessa ska då inte ha någon information. 

 

 

Inför Demoratijamboréen, 13/11 

Anna, Johanna och Gunnel rapporterade från distriktets digitala möte då 

förslag och motioner till Demokratijamboréen diskuterades.  

Mötet samlade ett fåtal deltagare från fyra olika scoutkårer.  

Motionen om Policy för alkohol och narkotika samt Propositionen om 

obligatoriskt registerutdrag (ur Brottsregistret) diskuterades bl.a. 

 

    Styrelsen beslöt att 

    Notera rapporterna. 

 

 

Demokratijamboréen, 21-29/11 

Gunnel rapporterade lite om processer och beslut, eftersom hon deltagit 

hela veckan som ombud. Beredningsgrupper via Zoom fungerade utmärkt. 

Styrelsen tycker att det vore bra att veta hur många av distriktets kårer 

som var representerade. 

 

 

   Styrelsen beslöt att 

   Anna försöker få information om hur många scoutkårer från vårt   

   distrikts som var representerade på Demokratijamboréen. 

 

 

 

§ 5  

Rapporter 

 

eBas - 

Aktivt medlemsskap 

 

 

 

 

 

 

 

Inför 

Demokratijamboréen  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Demokratijamboréen  
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Kontakt med verksamhetsutvecklare 

Anna har haft kontakt med Elin, vår verksamhetsutvecklare. Ev. 

problematik i förorter till Göteborg diskuterades. Viktigt att ny scout-

verksamhet följer Scouternas värdegrund, målsättningar, mm. 

Det är just nu många nya bland förbundets personal - det tar lite tid att 

hitta struktur, ansvarsområden och hur man ska samarbeta, 

 

 

Nystart / Avknoppning / Ny verksamhet 

Anna rapporterade att förbundets nya verksamhetsutvecklare Marielle 

Edblad har hört av sig. Hon vill ha tips på orter där det finns 

förutsättningar för att nystarta en kår eller kanske starta en 

avknoppningsverksamhet till en befintlig kår. 

 

    Styrelsen beslöt att 

    Notera rapporterna. 

 

 

 

Demokrati Memory 

Anna rapporterade att distriktet fått ett Demokrati Memory.  

Varje NSF scoutkår ska också ha fått ett ex. som en del av Scouternas 

Världsförbättrarprojekt. 

 

   Styrelsen beslöt att 

   Distriktets memory ska förvaras hos Anna och kan lånas ut. 

 

 

 

NBV Väst, Medlemsmöte, 27/11 

NBV Väst omfattar Halland, Västra Götaland och Värmland. 

Anna rapporterade att 14 organisationer var representerade. 

 

Medlemsmötet var ungefär som ett distriktsårsmöte, med den skillnaden 

att NBV Västs Verksamhetsberättelse och ekonomisk redovisning 

godkänns av NBV på nationell nivå. Mötet fick däremot godkänna den 

kommande Verksamhetsplanen på en övergripande nivå med tillhörande 

budget. 

 

 

 

 

Kontakt med 

verksamhetsutvecklare 

 

 

 

 

 

 

Ny verksamhet 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Memory 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

NBV Medlemsmöte 
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FM 2021 
 

Kickoff, 8/11 

Gunnel och Anna rapporterade från Kickoffen inför FM 2021, den 8/11. 

Några personer från Mölnlycke, Utby, Varberg, Trollhättan och 

Glasberget deltog på plats och visades runt i de bokade FM-lokalerna. 

Eva Kilnäs filmade alla lokaler och filmerna finns på Facebookgruppen 

för FM 2021. 

 

Ett digitalt möte genomförs sedan på kvällen, där Eva Kilnäs redogjorde 

för organisationen, arbetsgrupper och ansvarsområden. Fler personer 

knöts till arbetsgrupperna, så nu är alla bemannade även om fler personer 

kan behövas.  

Varje arbetsgrupp ska utse en ansvarig person, som kommer att ingå i FM-

kommitté. Eva ska skriva anteckningar från mötet. 

 

Styrelsen beslöt att 

    Notera rapporten. 

    Anna kontaktar Eva Kilnäs angående anteckningar från Kickoffen. 

 

 

 

DS diskuterade funktionärers kostnad för FM - kopplat till arbetsinsats. 

Frågan behöver diskuteras mer. 

 

Styrelsen beslöt att 

• Carl Persson ombeds höra med FM arrangörerna år 2019 hur de 

hanterade denna fråga. 

 

§ 6 

FM 2021 

 

Kickoff 8 nov 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

FM-kostnad för 

funktionärer 

 

 

 

 

 

 

Julbord, 13/12 

 

Liseberg ställer in alla julbord år 2020, vilket meddelades oss den 19/12. 

19 personer var anmälda till distriktets julbord på Liseberg.  

Gunnel sände ut informationen samma dag till alla anmälda. 

 

Styrelsen beslöt att 

    Inte bjuda in till något annat julbord detta år, på grund av det allvarliga  

    läget gällande Covid-19. 

 

§ 7 

Julbord 13 dec 

 

Julaktivitet, 26/12 

 

Detta arrangemang var tänkt att sala många scouter och deras familjer, 

vilket tyvärr inte går att genomföra i år. 

 

Styrelsen beslöt att 

    Arrangemanget inte ska genomföras år 2020, utan istället skjuts på  

    framtiden. 

 

§ 8 

Julaktivitet 26 dec 
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Distriktsråd ”Framtidsmöte”, 10 januari 2021 

 

Distriktsrådet kommer, enligt tidigare DS beslut, att ske digitalt. 

 

Styrelsen utsåg följande personer att ansvara för Distriktsrådet 

 

• Gunnel ansvarar för inbjudan samt ev. annan information. 

• Malin och Anna planerar och leder mötet. 

 

§ 9 

Distriktsråd 10 jan 

 

Skidresa, 5-7 mars 2021 

 

Det är idag omöjligt att veta hur situationen gällande Covid-19 viruset ser 

ut i mars månad. 

 

Styrelsen beslöt att  

 

• Anna frågar de valda arrangörerna, Birgitta Persson och Eva 

Kilnäs, hur de tänker. Ska arrangemanget planeras, för att ev. 

kunna genomföras?  

 

 

§ 10 

Skidresa 5-7 mar 

 

Distriktsårsmöte, 13 mars 2021 

 

Kallelse 

 

Styrelsen beslöt att  

     Gunnel sänder ut kallelsen tidigt i januari. 

 

Arrangemanget 

Det är idag svårt att sia om hur situationen gällande Covid-19 viruset ser 

ut i mars månad. Det skulle vara mycket roligt att kunna träffas på riktigt 

och att kunna erbjuda någon form av aktivitet vid sidan av själva 

förhandlingarna. 

 

Styrelsen beslöt att  

 

• Anna kontaktar Boråskåren, via Maria Uhlin, och hör hur de 

ställer sig till att arrangera Distriktsårsmötet i Borås. 

• Om Boråskåren är positiva till att arrangera, så bjuder distriktet in 

till ett fysiskt möte. 

• Vi måste ändå vara förberedda på att ställa om till ett digitalt 

möte, så även detta alternativ måste förberedas. 

 

§ 11 

Distriktsårsmöte  

13 mar 

 

Ekonomi 
 

Eftersom distriktskassören, Kalle, inte kunde delta i dagens möte, så fick 

DS ingen rapport om distriktets rådande ekonomi. 

Styrelsen känner sig ändå trygg i att inga större ekonomiska ändringar har 

skett sedan 13/11, eftersom distriktet inte haft några aktiviteter. 
 

 

§ 12 

Ekonomi 

 

 

 § 13 
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Kontakt med scoutkårer 

 

DS har nu haft kontakter med hälften av kårerna. Rapporter finns i 

distriktsstyrelsens Drive. 

 

Styrelsen beslöt att 

• De kårer som ännu inte har kontaktats, ska kontaktas av sin 

kårfadder innan nyår. 
 

Kårkontakt 

 

 

 

 

 

Övriga frågor 

 

Julhälsning 

Gunnel föreslog att distriktet ska sända en julhälsning till alla kårer, via 

kårordförande. 

 

Styrelsen beslöt att 

• Malin skriver förslag på text till julhälsningen och sänder den till 

Anna. 

• Anna kontaktar Elin Martinsson för att få praktisk hjälp att 

genomföra utskick. 

 

§ 14 Övriga frågor 

 

 

eBas, ej aktiva 

medlemmar 

 

 

 

 

 

 

Nästa möte   
 

DS behöver ha ett längre möte i god tid innan årsmötet i mars, för att ta 

fram förslag, mm. 

 

Styrelsen beslöt att 

• Nästa möte ska vara ett heldagsmöte. 

• Anna sänder ut en Doodle med förslag på olika helgdagar. 

 

§ 15 

Nästa möte 

 

Ordföranden Anna tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

 

§ 16 

Mötet avslutas 

 

Skövde 2020-12-08   Gråbo 2020-12-08 

  

Vid pennan    Justerat av 

Gunnel Johansson    

Gunnel Johansson   Anna Christensen 


